

TUESDAY, MARCH 25, 1986

(2)

The Legislative Committee on Bill C-87, An Act to authorize the divestiture of Canadian Arsenals Limited and to amend other Acts in consequence thereof, met at 4:11 o'clock p.m. this day, the Chairman, Jean J. Charest, presiding.

*Members of the Committee present:* Don Boudria, Bud Bradley, David Daubney, Len Hopkins, Stan Hovdebo, Jim Jepson, Guy Ricard and Bill Tupper.

*Appearing:* The Honourable Stewart Donald McInnes, Minister of Supply and Services.

*Witnesses: From the Department of National Defence:* Colonel Gerry B. Glenn, Director, Procurement and Supply Land. *From the Department of Supply and Services:* P.R. Smith, Assistant Deputy Minister, Supply Operations and Gilles Hamelin, Manager, Armament and Armoured Vehicles Group, Supply and Services.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Tuesday, March 11, 1986, relating to Bill C-87, An Act to authorize the divestiture of Canadian Arsenals Limited and to amend other Acts in consequence thereof. (*See Minutes of Proceedings and Evidence, March 19, 1986, Issue No. 1*).

The Chairman called Clause 2.

The Minister made a statement and, with the witnesses, answered questions.

At 5:22 o'clock p.m., the Committee adjourned until 11:00 o'clock a.m., Tuesday, April 8, 1986.

LE MARDI 25 MARS 1986

(2)

Le Comité législatif sur le projet de loi C-87, Loi visant à autoriser l'aliénation de la société Les Arsenaux canadiens Limitée et visant la modification d'autres lois en conséquence, se réunit aujourd'hui à 16 h 11, sous la présidence de Jean J. Charest, (*président*).

*Membres du Comité présents:* Don Boudria, Bud Bradley, David Daubney, Len Hopkins, Stan Hovdebo, Jim Jepson, Guy Ricard, Bill Tupper.

*Comparait:* L'honorable Stewart Donald McInnes, ministre des Approvisionnements et Services.

*Témoins: Du ministère de la Défense nationale:* Colonel Gerry B. Glenn, directeur, Obtention et approvisionnements de matériel terrestre. *Du ministère des Approvisionnements et Services:* P.R. Smith, sous-ministre adjoint, Approvisionnement; Gilles Hamelin, gestionnaire, Groupe des véhicules blindés, Approvisionnements et Services.

Le Comité reprend l'étude de son ordre de renvoi du mardi 11 mars 1985 relatif au projet de loi C-87, Loi visant à autoriser l'aliénation de la société Les Arsenaux canadiens Limitée et visant la modification d'autres lois en conséquence. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du 19 mars 1986, fascicule n° 1*).

Le président met en délibération l'article 2.

Le Ministre fait une déclaration, puis lui-même et les témoins répondent aux questions.

A 17 h 22, le Comité s'ajourne jusqu'au mardi 8 avril 1986, à 11 heures.

*Le greffier du Comité*

Santosh Sirpaul

*Clerk of the Committee*